

The logo for MACH, featuring the letters 'MACH' in a white, sans-serif font inside a black rectangular box. The box is set against a background of stylized, overlapping chevron shapes in shades of gray.

AVIS LOCATAIRES

À / TO : Tous les locataires / All tenants

Date : 7 février, 2023

**OBJET / SUBJECT : 2001 McGill
LAVAGE DE VITRE INTÉRIEUR /
INTERIOR WINDOW WASHING**

Chers locataires,

Veuillez prendre note que nous avons mandaté la firme **NETTOYAGE OCÉAN** pour effectuer le lavage des vitres intérieur. Les travaux auront lieu du **9 février au 15 février 2023** (de 8 :00 jusqu'à 16 :30, sauf fin de semaine).

Cela étant dit, nous sollicitons votre collaboration pour aviser les membres de votre équipe pour libérer les bords de fenêtres de tous obstructions et/ou autres afin que l'équipe de Nettoyage Océan exécute leur mandat adéquatement.

Si de plus amples informations vous sont utiles, n'hésitez pas à communiquer avec nous. Merci de bien vouloir aviser vos collègues et employés en conséquence

En vous remerciant de votre collaboration habituelle.

Dear tenants,

Please note that we have mandated the firm **NETTOYAGE OCÉAN** to clean the interior windows. The work will take place from **February 9th to February 15th 2023** (from 8:00 a.m. to 4:30 p.m, except the week-end.)

We ask for your collaboration to advise the members of your team to free the edges of the windows from all obstructions and/or others so that the Ocean Cleanup team can carry out their mandate properly.

If further information is useful to you, do not hesitate to contact us. Please advise your colleagues and employees accordingly.

Thanking you for your usual cooperation.